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Bemutatkozás: 



 

Horváth Katalin Szilvia, harmadéves államtudományi szakos 

hallgató vagyok. Már elsőévesként is éreztem, hogy szeretnék 

jobban bekerülni az egyetemi élet sűrűjébe és tenni valamit a 

hallgatói közösségért, ezért jelentkeztem a Rendezvényszervező 

Bizottságba, ahova sikeresen be is kerültem. A bizottsági tagság 

minden percét élveztem, így kaptam motivációt a 

Mentorprogramba való jelentkezéshez, és lettem mentor. Mint 

sokan mások, én is ezután nyertem bátorságot ahhoz, hogy 

elinduljak a választásokon. Idén egy éve, hogy bizalmat 

szavaztatok nekem, ezáltal a Hallgatói Önkormányzat része 

lehetek és szervezhetek nektek hallgatói rendezvényeket, hiszen 

a Rendezvényszervezésért felelősi alelnöki pozíciót töltöm be. 

Emellett az idei Mentorprogramban segítőként és főszervezőként 

is bizonyíthattam. Minden tisztség és minden szerep, amit eddig 

a Hallgatói Önkormányzatban vállaltam, más és más dologra 

tanított meg. Már nem félek tömeg előtt beszélni, eseményt 

moderálni, feladatokat kiosztani vagy bevallani, ha hibáztam. 

Sokkal könnyebben kérek segítséget, jobban kommunikálok 

feszült helyzetben is és a problémamegoldó képességem is 

rengeteget fejlődött.  

 

 

Motivációm: 

 

Munkám során mindig is igyekeztem a Ti igényeiteket 

összehangolni az egyetem által nyújtott lehetőségekkel. A jól 

bevált kérdőívek a rendezvények előtt és után egy működő 

rendszerré váltak, amiben, ha bármilyen építő jellegű 

visszajelzést kaptam, a következő eseménynél ezeket 

megfogadva kezdtem szervezésbe. 

 

  

Legnagyobb segítségem és ezáltal motivációm is munkám során 



a Rendezvényszervező Bizottság, hiszen nélkülük semmit sem 

tudnék egyedül lebonyolítani. Tavaly, frissen bekerülve a 

választmány munkájába hamar nyakamba szakadt a bizottság 

vezetése. Az első hónapokban együtt tanultam az új tagjainkkal. 

Ők azt, milyen egy bizottság tagja lenni, én azt, hogy milyen 

elvezetni egyet. Úgy gondolom mostanra az újak beilleszkedtek, 

én pedig egy dinamikus és lelkes csapat élén lehetek.  

Az elmúlt egy év egyik legnagyobb kihívása volt, de út közben 

legnagyobb szívügyemmé vált a Mentorprogram. Mentorként és 

segítőként is teljesen más élmény egy Gólyatábor és egy 

Gólyahét, de rendezvényesként amekkora felelősség és sokszor 

nehézség, kétszer akkora büszkeség visszatekinteni minden 

megoldott problémára. Sokszor kellett azonnal reagálni, 

kreatívnak lenni, volt, hogy a semmiből kellett újra gondolni 

hónapok gondos munkáját egy szűkös óra alatt, de semmi sem 

maradt megoldatlanul. Ezek mind természetesen nem egyedül 

az én érdemeim, de olyan élmények, amik miatt szeretem 

csinálni azt, amit csinálok. 

 

Terveim: 

 

Idén végre valódi tapasztalat szülte minden egyes pontját a 

programomnak, hiszen már az összes esemény szervezésében 

részt vettem, tudom, milyen lehetőségek rejlenek egy-egy 

rendezvényben, és a kezdeti sokk és kapálózás után a 

kreativitásomnak is jutott hely. 

                                                                                               

A Felező Bál minden hallgató életében egy fontos mérföldkő 

tanulmányai során, melyet a hagyományokhoz híven egy 

formális állófogadás nyit meg. Ennek az állófogadásnak emelnék 

a színvonalán egy kicsit. Úgy képzelem el, mint egy mini 

diplomaosztót, ahol a jelen lévő hallgatók ünnepélyesen 

vehetnek át egy oklevelet, a rendezvény végén pedig a pezsgős  

 



koccintás mellett pogácsát vagy party szendvicseket is 

fogyaszthatnánk, és ezután készülnének a fotófal előtt a közös 

képek.   

 

Van egy olyan hagyományos rendezvényünk, ami szerintem 

sokkal kevesebb figyelmet kapott mostanában, de rengeteg 

potenciál van benne, ez pedig az ÁNTKultúr. Hallgatóként jól esik 

olyan előadáson részt venni, ami kicsit kiszakad a szakmaiságból 

mégis értéket közvetít. Úgy gondolom, hogy híresebb vagy 

érdekesebb előadó meghívásával lehetne népszerűbbé tenni az 

ilyen hangvételű rendezvényeket is, és kedvezni azoknak a 

hallgatóknak, akik érdeklődnek a filmek, a színház, a könyvek 

vagy a zene iránt.      

 

Idén nagy sikere volt azoknak a zenés-táncos rendezvényeknek, 

amiket az Orczy Úti Kollégium Multimédiás termeiben tartottak 

meg. Legyen szó a kari Fapadosról, vagy az EHÖK Lakodalmas 

Party-járól, egy ingyenes buli amiért nem kell messze menni 

több szempontból is hallgatóbarátnak számít. Ezeknek, a kari 

Fapadosoknak szeretnék egy nagyobb hagyományt teremteni, 

visszahozva a régi idők igazi fapados életérzését, kedvezve nem 

csak a hallgatóknak, de a költségvetésünknek is.  

 

Záró gondolatok: 

Remélem pályázatomat olvasva meggyőztelek titeket arról, hogy 

alkalmas lennék a hallgatói érdekképviseletre és bizalmat 

szavaztok nekem, hogy a hagyományok és az új ötletek 

egyszerre érvényesüljenek! 
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